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PROTOKOLL
Rådet för funktionshinderfrågor
Sammanträdesdatum: 2024-03-11

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

Råd. funk. § 1

Råd. funk. 2024/26

Inledning

Beslut

Rådet för funktionshinderfrågor noterar informationen. 

Sammanfattning

Ordföranden Brita Karlsson hälsar samtliga i rådet för funktionshinderfrågor 
och inbjudna gäster välkomna till dagens sammanträde.



PROTOKOLL
Rådet för funktionshinderfrågor
Sammanträdesdatum: 2024-03-11

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

Råd. funk. § 2

Råd. funk. 2024/26

Upprop

Beslut

Rådet för funktionshinderfrågor noterar informationen.

Sammanfattning

Avdelningschef kansli och säkerhet Emelie Cergic Boberg, tillika sekreterare 
på mötet, genomför uppropet.



PROTOKOLL
Rådet för funktionshinderfrågor
Sammanträdesdatum: 2024-03-11

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

Råd. funk. § 3

Råd. funk. 2024/26

Justering

Beslut

Rådet för funktionshinderfrågor beslutar att utse Marianne Kristoffersen

justerare av dagens protokoll.

Sammanfattning

Mötet föreslår Marianne Kristoffersen till att justera dagens protokoll.



PROTOKOLL
Rådet för funktionshinderfrågor
Sammanträdesdatum: 2024-03-11

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

Råd. funk. § 4

Råd. funk. 2024/26

Föregående protokoll

Beslut

Rådet för funktionshinderfrågor noterar informationen.

Sammanfattning

Inga synpunkter lämnas på föregående mötesprotokoll.



PROTOKOLL
Rådet för funktionshinderfrågor
Sammanträdesdatum: 2024-03-11

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

Råd. funk. § 5

Råd. funk. 2024/26

Information om tillgänglighet vallokaler EU-valet

Beslut

Rådet för funktionshinderfrågor noterar informationen.

Sammanfattning

Valsamordnare Eva Olofsson informerar rådet om vallokaler, genomförande 
och tillgänglighet i EU-valet 2024. 

Kommunen ska ombesörja lämpliga vallokaler i fråga om lokalisering, 
tillgänglighet och öppethållande som ger väljarna goda möjligheter att rösta. 
Lokalen ska vara tillgänglig för alla och man ska vara ensam bakom 
valskärmen. Den som har en funktionsnedsättning eller liknande som gör att 
denne behöver hjälp med att göra i ordning sin röst får dock ta med någon som 
kan assistera. 

Det finns också möjlighet att rösta med bud enligt särskild ordning eller 
använda sig av en ambulerande röstmottagare som hämtar rösten i hemmet. 
Mer information kommer att publiceras på hemsidan närmre valet. 
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Sammanträdesdatum: 2024-03-11

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

Råd. funk. § 6

Råd. funk. 2024/26

Information om återkoppling enkelt avhjälpta hinder

Beslut

Rådet för funktionshinderfrågor noterar informationen och beslutar att bjuda in 
förvaltningen för att ge återkoppling kring eventuell åtgärdsplanering för de 
hinder som är inrapporterade men inte åtgärdade.   

Sammanfattning

Serviceförvaltningens verksamhetschef, Tony Jönsson, har i mailsvar meddelat 
att det sedan 2022 pågår ett arbete på Fastighet utifrån enkelt avhjälpta hinder i 
ett tillgänglighetsprojekt. En extern tillgänglighetskonsult inventerar alla 
publika lokaler som Ale kommun äger alternativt hyr in. All data som kommer 
fram vid inventering matas in i den rikstäckande tjänsten 
”tillgänglighetsdatabasen” per byggnad i databasen och avsikten är att 
succesivt bygger bort de hinder som identifierats genom att 
serviceförvaltningen beviljats investeringsmedel för både inventering och att 
åtgärda brister. Tillgänglighetsdatabasen är en öppen tjänst där alla exempelvis 
inför ett besök, kan gå in på hemsidan och se hur tillgänglig 
lokalen/besöksmålet är. Allmänheten har också möjlighet att på 
Tillgänglighetsdatabasen kommentera och komma med synpunkter och dessa 
skickas då till serviceförvaltningen för vidare hantering. Idag finns cirka 50 
objekt i databasen, från både privata och offentliga lokaler/besöksmål.  

Rådet har fortsatt frågor kring hur serviceförvaltningen planerar att åtgärda 
eventuella inrapporterade hinder. Eva Carlbrand föreslår att förvaltningen ska 
bjudas in för att ge återkoppling kring eventuell åtgärdsplanering för de hinder 
som är inrapporterade men inte åtgärdade och samtliga mötesdeltagare bifaller. 
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Sammanträdesdatum: 2024-03-11

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

Råd. funk. § 7

Råd. funk. 2024/26

Information återkoppling extra sammanträde 15 april 
med inriktning på LSS

Beslut

Rådet för funktionshinderfrågor noterar informationen om återkoppling extra 
sammanträde 15 april med inriktning LSS.  

Rådet för funktionshinderfrågor beslutar att bjuda in förvaltningen för att få 
information och diskutera särskilt boende för äldre (SÄBO) och 
demensboende.  

Sammanfattning

Rådet funktionshinderfrågor har önskat ett extrainsatt sammanträde för att lyfta 
frågor kring LSS 2024-04-15, mellan kl. 13-16 för att diskutera dessa frågor. 
Verksamhetschef Taija Tuomilehto Holmberg och en enhetschef från 
verksamheten kommer att delta på mötet.

Liselotte Lind föreslår att det till det extrainsatta sammanträdet ska tillkomma 
ett ärende rörande information och diskussion om särskilt boende för äldre 
(SÄBO) och demensboende och samtliga mötesdeltagare bifaller.
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Sammanträdesdatum: 2024-03-11

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

Råd. funk. § 8

Råd. funk. 2024/26

Återkoppling gällande frågor till socialnämndens 
ordförande

Beslut

Rådet för funktionshinderfrågor noterar informationen och bjuder in 
socialnämndens ordförande Tyrone Hansson (FiA) samt berörda 
tjänstepersoner till nästkommande ordinarie sammanträde den 10 juni.

Sammanfattning

Rådet för funktionshinderfrågor har ställt frågor till socialnämndens ordförande 
Tyrone Hansson rörande ledsagning, mer specifikt neddragning av 
ledsagningstimmar. Tyrone Hansson har inte möjlighet att närvara under mötet 
den 11 mars då han deltar i kommunala pensionärsrådet. 

Brita Karlsson föreslår att Tyrone Hansson (FiA) samt berörda tjänstepersoner 
bjuds in till nästkommande ordinarie sammanträde den 10 juni och samtliga 
mötesdeltagare instämmer. 
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Sammanträdesdatum: 2024-03-11

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

Råd. funk. § 9

Råd. funk. 2024/26

Information om kommunens värdegrund

Beslut

Rådet för funktionshinderfrågor noterar informationen.

Sammanfattning

Utvecklingsledare Hampus Hagman och Sara Botö informerar om det 
pågående arbetet med Ale kommuns värdegrund. Förslaget på ny värdegrund 
grundar sig på Ale kommuns vision och ska i så stor uträckning som möjligt 
överensstämma med de förväntningar som finns på kommunala tjänster och de 
som jobbar i Ale kommun. 

Värdegrunden ska uttrycka vilka värden som kommunens anställda ska förhålla 
sig till och bidra till att de ska förstå sitt uppdrag. Den ska också skapa 
framdrift i Ale kommuns nya vision och skapa en organisatorisk ”vi-känsla”. 

Just nu inhämtar Hampus och Sara synpunkter från bland annat invånare, 
politiker, kommunala råd, företagare med flera. Den i rådet som vill tycka till 
om värdegrunden kan göra det genom att svara på följande frågeställningar;

1. Motsvarar värdegrunden vad ni tycker att man kan förvänta sig av oss 
som arbetar i Ale kommun? 

2. Är det (utifrån den föreslagna värdegrunden) tydligt för dig vilka 
förväntningar du kan ha på Ale-medarbetare?

3. Saknar ni något perspektiv? 
4. Har ni idéer på hur det kan hållas levande i vår organisation?
5. Annat ni funderar utifrån detta?

Synpunkter kommer att omhändertas och beaktas i det fortsatta arbetet med att 
få fram den slutgiltiga värdegrunden.  


